

《单词百科:environmental benefits是什么意思?environmental benefits怎么发音?environmental benefits的解释和用法》

英语单词environmental benefits是什么意思?environmental benefits怎么读?environmental benefits怎么发音?简答网为您整理了environmental benefits的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



environmental benefits怎么读

environmental benefits的读音:[n v a r n m e n t l b e n f t s]

environmental benefits的意思

1、环境效益

environmental benefits的双语例句

1、It has good economic, social and environmental benefits, and has a high application value.

它具有良好的经济效益、社会效益和环境效益，有很高的推广应用价值。

2、The results show that solar water heater has significant energy saving and environmental benefits.

结果表明，太阳能热水器具有明显的节能和环保效益。

3、Monetization study on social and environmental benefits for the projects of underground transport

城市地下交通建设项目社会效益和环境效益货币化方法研究

4、CHP has better economic, social and environmental benefits.

热电联产具有良好的经济、社会和环保效益。

5、The utilization of industrial lignin has great economic, social and environmental benefits.

工业木质素的资源化利用具有重大的经济、社会与环境效益。

6、Research on Waterscape Functional Rehabilitation Technology& Evaluation on Environmental Benefits

景观水体功能恢复技术研究及其环境效益评价

7、Environmental Benefits of Chongqing Energy Conservation in Buildings

重庆市建筑节能措施的环境效益评估

8、Analysis of environmental benefits of vegetation in Shenyang built-up areas

沈阳市建成区植被环境效益分析

9、Analysis and Assessment of Energy and Environmental Benefits of New Energy Vehicles

新能源汽车能源及环境效益的分析研究与评价

10、And it also has important economic, social and environmental benefits and positive theoretical significance on highway construction.

开展公路自然环境指标及分区研究，不仅是对公路自然区划的进一步深化和发展，而

且对公路建设具有重要的经济效益、社会效益和环境效益，并且具有积极的理论意义。

11、Study on Environmental Benefits of Coastal Windbreak System in China

我国沿海防护林体系环境效应的研究

12、In order to be able to further realize environmental benefits and social benefits.

以能够进一步实现环境效益和社会效益。

13、Economic and Environmental Benefits of Lower Fertilizer Application Rate in Paddy Fields in Taihu Area

太湖地区稻田减量施肥的环境效益和经济效益分析

14、To make the best economic return and environmental benefits of new type fertilizer.

充分发挥新型化肥的经济效益和环境效益。

15、Secondly, renewable energy has many immediate environmental benefits.

第二，可再生资源会带来立竿见影的环境效益。

16、Research on Controlling Technology of Effect in Aluminium Electrolytic Process and Economic and Environmental Benefits

铝电解效应控制及其经济环境效益探讨

17、The production and utilization of bio-oil will bring significant social and environmental benefits.

此外，生物油的生产和利用还将带来显著的社会效益和环境效益。

18、Very good economic and environmental benefits are achieved.

充分利用当地自然条件，对原废水处理工艺流程进行了改进，取得了很好的经济和环境效益。

以上是简答网为您整理的environmental

benefits怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于environmental benefits的用法、environmental benefits的释义、environmental

benefits的相关详情请点击：https://dict.jiandongshicai.cn/environmental_benefits

